
 
中國國際旅遊交易會，上海 - 2014年 11月 14-16日 

China International Travel Mart, Shanghai - 14-16 November 2014 

報名表/ Registration Form 

請於 2014年 6月 11日(星期三)或之前填交 

Please complete and return on or before 11 June 2014 (Wednesday) 
 

只限已登記之香港旅遊發展局旅遊服務供應商 – 

酒店 / 旅行社(來港旅遊) /旅遊景點 /旅客設施 /會議、展覽及獎勵旅遊 / 郵輪旅遊 /交通設施參加 
Invitations are open only to HKTB registered Tourism Services Providers – 

Hotels / Travel Agencies (Inbound) / Attractions / Visitor Facilities / MICE / Business Travel / Cruise / Transportation 

 

致︰ 鄭素華 – 中國市場高級主任 

To:  Anne Cheng – Senior Executive, China 

傳真/Fax: 2807 6590 電郵/Email: anne.cheng@hktb.com  

 

公司中文名稱︰   

Name of Company (Eng):   

聯絡人姓名/Contact Person: 職位/Title:   

地址/Address:   

電郵/Email:  電話/Tel:  傳真/Fax:   

 

簽署/Signature:  日期/Date:   

 

我們希望參加中國國際旅遊交易會，現附上有關參加者資料。 

We would like to register the following participant(s) to attend the China International Travel Mart. 

首名參加者 

First Participant 

第二名參加者 (如有) 

Second Participant (if any)  

姓名 Name 
(中文) 

姓名 Name 
(中文) 

(Eng) (Eng) 

職銜 Title 
(中文) 

職銜 Title 
(中文) 

(Eng) (Eng) 

聯絡電話 

Direct Tel. 
 

聯絡電話 

Direct Tel. 
 

手提電話 

Mobile 
 

手提電話 

Mobile 
 

傳真 

Fax 
 

傳真 

Fax 
 

聯絡電郵 

Direct Email  
 

聯絡電郵 

Direct Email  
 

 需要正式收據 / Please tick the box if an official receipt is required. 

 

旅發局可能將貴公司的上述資料提供予活動的主辦機構、贊助商及其他對推廣香港旅遊業感興趣的業界夥伴，請在以下

適當方格內加上剔號來表示你的選擇： 

HKTB may share the above details of your company to the event organiser and sponsors and other trade partners interested for 

business promotion for the benefit of Hong Kong tourism. Please indicate your preference by ticking either box below.  

我同意Yes, I agree  

我不同意，並希望了解有關推廣活動詳情，請致電____________________與本人聯絡 

No, I would like to learn more about the promotion. Please contact me at ________________________ 

mailto:anne.cheng@hktb.com


 
 

註/Notes： 

- 報名費為港幣 25,000元正 (每間公司最多可派 2名代表 ) /  Participation fee: HK$25,000 for a maximum of two delegates per company. 

- 由於展館面積有限，名額將以先到先得形式確認/ Due to the limitation on space, registration will be accepted on a first-come-first-served 

basis. 

- 請於 6 月 18 日或之前將支票郵寄至北角威非路道十八號萬國寶通中心 9 至 11 樓，香港旅遊發展局中國市場高級主任鄭素華小姐收。 

抬頭請註明「香港旅遊發展局」並於支票背面列明是次活動名稱 / Please send cheque to Ms. Anne Cheng, Senior Executive, China at 

Hong Kong Tourism Board, 9 – 11/F, Citicorp Centre, 18 Whitefield Road, North Point on or before 18 June. Please make cheque payable to 

“Hong Kong Tourism Board” with the event name printed on the back. 

- 報名費不另發發票 / No separate invoice will be issued for participation fee.  

- 當報名費付清後，香港旅遊發展局才會確認參加資格/ Confirmation of participation will only be given upon receipt of full payment. 

- 所有報名費用將不予發還，亦不可轉至其他香港旅遊發展局之活動項目作參加費用  / Payment is NON REFUNDABLE and NON 

TRANSFERABLE to other HKTB’s functions. 

- 此活動之機票、當地交通及酒店住宿，需由參加者自行安排。Participants are responsible for his accommodation, flight and other 

necessary land arrangements. 


